
  
Røjlevangens Grundejerforening 

Bestyrelsesmøde den 29. august 2022.08.22 
Dagsorden: 
  

1. Orientering fra bestyrelsen 

• P-vagt har været her og uddele bøder  

• PBS er lukket og stoppet fra 16.sep. → det er ubrugeligt og dyrt, derfor bliver proceduren 
ændret, så grundejeren selv skal lave en bankoverførelsen til foreningen hvert kvartal 

• Nærboks er sendt opsat og er registreret og burde være klar til brug  
2. Projekt varmerør udskiftning 

• Vejen er sunket omkring nr. 128 pga. den tunge trafik – HTK er orienteret  

• Jørn fra HTK er blevet bedt om at orientere i bedre tid. 
3. Ekstra ordinær generalforsamling 

• Kulturcenteret er booket til 24/11-22 kl. 19-22  
4. Regnskabet for 2021 

• Regnskabet 2021 er ubrugeligt ifølge Klaus. Martin har sat regnskabet op for 2021, og det 
brugeligt, men Martin og Klaus kommer frem til to forskellige resultater. 
Martin gennemgår regnskabet én gang til, hvis der stadig er forskel på resultaterne, så er vi 
nødt til at få en ekstern revisor til gennemgang  
Regnskab 2022 er fint  

5. Havemand / snerydning  

• søges stadig – vi arbejder på en løsning  
6. Deklarationerne 

•  
7. Næste møde 

•  
8. Evt. 

  
 


